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PROCES – VERBAL 

Încheiat azi 29.03.2023 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Darlos, judetul Sibiu 
 
Şedinţa începe la ora 13.00 
 

Şedinţa de astăzi a fost convocată de către Primarul comunei Darlos, prin Dispoziţia nr. 
77/24.03.2023, invitaţia fiind transmisa domnilor consilieri prin convocator nr. 789/23.02.2023 .Publicitatea 
şedinţei s-a realizat prin afişare. 

Constat că şedinţa ordinară de astăzi, 29 martie  2023, este statutară, fiind prezenţi 13 consilieri din 
cei 13 in functie. Mergand pe premisa ca toate discutiile legate de proiectele de hotarari au fost epuizate in 
sedintele pe comisii vom trece procedural si formal la votul acestora.  
 

Sedintele comisiilor de specialitate au avizat favorabil toate proiectele de hotarari inscrise pe 
proiectul ordinii de zi.  

Potrivit regulamentului se supune la vot Procesul-verbal al sedintei ordinare din 28.02.2023.  Sunt 
observaţii cu privire la procesul-verbal? Constat că nu. 

- Supun la vot procesul-verbal. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

- Procesul-verbal au fost aprobate în unanimitate. 
 
Dna secretar-.Da cuvantul dlui presedinte. 
 
Dl presedinte – Supune la vot ordinea de zi!  
 
Se supune la vot Ordinea de Zi, care cuprinde 7 proiecte de hotărâri. - Cine este pentru? Împotrivă? 
Abțineri? - Ordinea de Zi a fost aprobată, în unanimitate.  
 
Se trece la dezbaterea punctelor de pe ordinea de zi. 
 
Se trece la dezbater pe primul punct de pe ordinea de zi. 
 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Darlos, a sectiunii de 
dezvoltare  pe trimestrul I, anul 202 
 Initiator: Primarul comunei Darlos 

- Referat de aprobare nr. 1427/24.03.2023 
- Raport compartiment de specialitate nr.1426/24.03.2023 

 Avizul comisiilor este favorabil.  
Sunt observaţii la acest punct ? Daca nu mai sunt interventii, va rog sa dati citire hotararii  
Dna Secretar - Dă citire hotărârii. 
 Presedinte de sedinta - Supune la vot hotărârea 
 
Presedinte de sedinta -- Supune la vot hotărârea. 
- Hotărârea este adoptată cu 13 voturi ”pentru” . Hotararea nr.26/2023 cu 13 voturi ”pentru”. 
 
dl Nonu Ionel Gabriel- Se trece la urmatorul punct de pe ordinea de zi. 
 
2. Proiect de hotărâre privind privind  modificarea si completarea Cap.VIII al  Anexei nr.1 a HCL 
nr.21/2022 privind stabilirea nivelului taxelor si  impozitelor locale si  a taxelor special, pentru anul 
fiscal 2023 
 Initiator: Primarul comunei Darlos 

- Referat de aprobare nr. 1308/21.03.2023 
- Raport compartiment de specialitate  nr. 1309/21.03.2023.   
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Constat ca avizul comisiilor este favorabil. Sunt observaţii la acest punct ?  
 
 Dl Barbu Marian – Eu doresc sa propun o valoare de 800 de lei/ha/an pentru terenul extravilan, pentru ca 
este o sansa sa facem bani la bugetul local, lucru cre cred ca il dorim toata lumea. 
 
Aceasta propuner nu intruneste votul majoritar al consiliului local. 
 
Dl Borcea Beniamin – propune 500 de lei/ ha/an pentru terenul extravilan. 
 
Propunerea intruneste votul majoritar al consiliului local. 
 
Avand in vedere ca nu mai sunt alte intrebari, dupa prezentarea referatului de specialitate si a proiectului de 
hotarare, se supune spre aprobare si se adopta Hotararea nr.27/2023 cu 11 voturi ”pentru”., 1 abtinere si 
1 impotriva. 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatiei tehnice de dezmembrare a unui imobil  - teren 
înscris  în C.F. nr. 103022 Dârlos, proprietatea privata a Comunei Dârlos, judetul Sibiu 
 
Initiator: Primarul comunei Darlos 

- Referat de aprobare nr. 1316/21.03.2023 
- Raport compartiment de specialitate nr.1317/21.03.2023 
- Avizul comisiilor a fost unul favorabil 

 
Nefiind alte discutii se supune la vot proiectul de hotarare si se se adopta Hotararea nr.28/2023 cu 13 
voturi ”pentru” . 
 
4. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Regulamentul privind măsurile metodologice, 
organizatorice, termenele și circulația proiectelor de hotărâri supuse dezbaterii şi aprobării 
Consiliului local al comunei Dârlos 
 
Initiator: Primarul comunei Darlos 

- Referat de aprobare nr. 1423/24.03.2023  
- Raport compartiment de specialitate nr. 1424/24.03.2023 

 Avizul comisiilor este favorabil.  
Sunt observaţii la acest punct ? Daca nu mai sunt interventii, va rog sa dati citire hotararii  
Dna Secretar - Dă citire hotărârii. 
 Presedinte de sedinta - Supune la vot hotărârea 
 
Presedinte de sedinta -- Supune la vot hotărârea. 
- Hotărârea este adoptată cu 13 voturi ”pentru”  primind nr.29/2023 cu 13 voturi ”pentru”. 

 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei  şi a Statului de funcţii al aparatului 
permanent de  lucru al primarului din cadrul unităţii administrativ teritoriale Dârlos  pentru anul  
2023 
 
Initiator: Primarul comunei Darlos 

- Referat de aprobare nr.1419/24.03.2023 
- Raport compartiment de specialitate  nr.1420/24.03.2023  

Constat ca avizele comisiilor sunt favorabile. 
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Dna Secretar  - Dă citire hotărârii. 
 
D-l Nonu Ionel Gabriel- considera faptul ca postul de sofer nu se justifica si nu este necesar in statul de 
functii si ca angajat , iar ca atare este impotriva acestui post. 
 
Presedinte de sedinta - Supune la vot hotărârea. 
Avand in vedere ca nu mai sunt alte intrebari se supune spre aprobare si se adopta Hotararea nr.30/2023 cu 
13 voturi ”pentru” . 
 
6. Proiect de hotărâre privind  actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general 
pentru obiectivul de investiții „Reabilitare drumuri publice din localitatea Curciu, comuna Darlos, 
judetul Sibiu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny 

Initiator: Primarul comunei Darlos 

- Referat de aprobare nr. 1389/24.03.2023 
- Raport compartiment de specialitate (compartiment administrative)  nr. 1391/24.03.2023  

Avizele comisiilor sunt favorabile. 
 
Avand in vedere ca nu mai sunt alte intrebari, dupa prezentarea referatului de specialitate si a proiectului de 
hotarare, se supune spre aprobare si se adopta Hotararea nr.31/2023 cu 13 voturi ”pentru”. 
 
Presedinte de sedinta: ordinea de zi este epuizata. Sunt si alte interventii?  
 
Dl Primar – Referitor la rezolvarea problemei cainilor fara stapan, eu sunt de accord ca gasirea unei solutii 
dar trebuie sa fiind constienti ca va presupune un efort financiar mare pentru buget, iar atata timp cat 
problema nu va fi generala la nivelul judetului , va fi o rezolvare de moment , care va consuma multi banii 
din bugetul local. 
 
D-l Nonu Ionel Gabriel – Am vorbit Acor Sibiu si au spus ca in teremen de 2 luni vor rezolva  acesta 
problema. 
 
Dl Nicoara – ridica problema gunoaielor aruncate in vale. Mentioneaza faptul ca el nu vrea sa creeze 
probleme, sesizand acesta problema mereu, facand o sesizare Garzii de Mediu, amenda care se va aplica va 
fi platita tot din bugetul local, pentru cei care nu inteleg ca gunoaiele  nu se arunca acolo. 
 
D-l Nonu Ionel Gabriel – Specifica faptul ca camerele de supraveghere vor fi solutia. 
 
Dl Primar – Nu se pot amplasa camera peste tot. 
 
Dl Bratianu Florin – Trebuie sa gasim o solutie , pentru ca cei care arunca acolo nu vor plati amenzile, si 
atunci tot ingreunam bugetul local cu debite neachiatate. 
 
Dl viceprimar – Gasiti voi o solutie , pentru ca noi ne-am saturat sa tot adunam gunoaiele. 
 
D-l Nonu Ionel Gabriel – Eu vin cu propunerea sa facem o echipa si sa facem curatenie. 
 
Dl Consilier Nicoara – Considera ca asta nu e solutie , pentru ca va trebuie sa facem asta lunar, pentru ca se 
va continu aruncarea gunoaielor acolo. 
 
Dl Primar – Cu o echipa nu este suficient, acolo sunt tone de gunoaie, trebuie utilaje. 
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Dl Prostean Vasile - Pasunea se primeste si de catre cei care au curatat si de catre cei care nu au curatat. Sa 
se verifice anual si cine nu isi face treaba sa ii fie reziliat contractual. 
 
Dl Primar – Comisia se va deplasa  anual si va controla daca sunt indeplinite conditiile din contract, in caz 
contrar se va rezilia contractual. 
 
Dl Prostean Vasile  - In Tanarog  eu stiam ca trebuie sa fie pasunat. 
 
Dl Primar –  Se incearca aducerea la starea initiala si insamantarea cu iarba, tocmai din acest motiv s-a arat.  
 
Dl Gornic – Eu am o problema cu tractoarele care ies din hotar si fac mizerie. 
 
Dl Primar –  Am sesizat de nenumerate ori politia pentru acest lucru si cei vinovati au fost amendati. 
 
D-l Nonu Ionel Gabriel – As vrea sa stiu modul de distribuire a pachetelor de alimente pentru ca sunt 
intrebat adesea in sat. 
 
D-na Trif Simona ii explica dlui consilier modalitatea de distibutie a alimentelor. 
 
Nemaifiind alte discutii sedinta se declara inschisa. 
 
 
 
 

Şedinţa s-a încheiat la ora 14.40 
 
 
 
  Președinte de ședință,                     Secretar General 
     Nonu Ionel Gabriel                                           Aldea Ioana Otilia 


